

10th November, 2022

Dear Parents/Guardians,

Re: Seasonal Influenza Vaccination

Our school has recently received inquiries about seasonal influenza vaccination. Due to recent resumption of full-day school and the number of special school events to be organized in November, the school is not going to arrange the outreach service for students. If you have plans to arrange such vaccination for your children, you may learn more about the Vaccination Subsidy Scheme and browse the list of doctors enrolled in the scheme at https://www.chp.gov.hk/en/features/46199.html .

Should you have any enquiries, do not hesitate to contact Ms.Angel Lok Ting CHUI, the Health Education Team Head at 2546 0117.

		Yours faithfully,
	ı	Ms. Angel Lok Ting CHUI
		(for Principal)
9.4	9.4	9.4
		-
	Reply slip	C' 1 N 120 (22 22)
	Reply slip	Circular No. 130 (22-23)
	Re: Seasonal Influenza Vaccination	
Dear Principal,		
I have read and noted the	e content of the circular No. 130 (22-23).	
	Signature of Parent/Guardian	:
	Name of Parent/Guardian	:
	Emergency Contact Number	:
	Date	:



聖 類 斯 中 學 通告第 130 號 (22-23)

各位家長/監護人:

「季節性流感疫苗接種」

校長 易浩權博士

期: _____

本校最近收到關於季節性流感疫苗接種的查詢。由於學校剛於月初全面復課,各項舉措尚待安排,因此學校未能安排參與學校外展計劃。若家長有興趣為 貴子弟安排接種,可瀏覽 https://www.chp.gov.hk/tc/features/46199.html,以了解疫苗資助計劃詳情及查閱參與計劃的醫生名單。

如有查詢,歡迎致電 2546 0117 與健康教育組主任徐樂庭老師聯絡。

二零二二年十一月十日		(徐樂庭老帥代行)
		}<
-	回 條 「季節性流感疫苗接種」	通告第 130 號 (22-23)
易校長:		
本人已知悉通告第130號的內容	· •	
	家長/監護人簽名:	
	家長/監護人姓名:	
	家長/監護人聯絡電話:	
	學 生 聯 絡 電 話 :	

 \exists